
Dwudziesta  sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu 4 lutego 2013 roku  

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XX/ 2013 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

4 lutego 2013 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

01
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 13
 58

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 

 

Brak radnych: 

 

1. Grzegorz Wasiutyński 

 

co stanowi – 93,33% 
 

 

Obrady XX sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na 

sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy 14 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko– Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pan 

Piotr Bugajski. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 
 

 

 



 2 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  
 

Przewodniczący obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 

 

Nie zgłoszono. 

 
Przewodniczący obrad- Odczytał porządek obrad i poddał pod głosowanie. 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonych 
kontroli. 
V. Interpelacje i zapytania radnych. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w sprawie ustalenia czynszu 
dzierżawnego za grunty wykorzystywane na cele rolniczo-warzywnicze należące do 
zasobów Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XX/235/2013) 
2. w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w sprawie ustalenia stawki czynszu za 
lokale użytkowe oraz garaże należące do zasobów komunalnych Gminy Trzcińsko-
Zdrój. (druk nr XX/236/2013) 
3. w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w sprawie ustalenia stawki czynszu 
dzierżawnego za pomieszczenia gospodarcze należące do Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk 
nr XX/237/2013) 
4. w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w sprawie ustalania czynszu 
dzierżawnego za grunty należące do zasobów Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr 
XX/238/2013) 
5. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na część działki nr 
28/4 położonej w obrębie nr 2 miasto Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XX/239/2013) 
6. w sprawie przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 
Trzcińsko-Zdrój”. (druk nr XX/240/2013) 
7. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 
położonych w obrębie Czarnołęka, Drzesz, Góralice, Rosnowo, Rosnówko i Strzeszów 
w gminie Trzcińsko-Zdrój dla terenów lokalizacji elektrowni wiatrowych wraz z 
infrastrukturą towarzyszącą. (druk nr XX/241/2013) 
8. w sprawie utworzenia oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Trzcińsku-
Zdroju im. Stefana Żeromskiego. (druk nr XX/242/2013) 
9.  w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2013 oraz  
zmian w  uchwale nr XIX/233/2012 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia  
21 grudnia 2012 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  
na rok 2013. (druk nr XX/243/2013) 
10. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-
Zdrój na lata 2013-2021. (druk nr XX/244/2013) 
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VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 

nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XIX sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie 

 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 

 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– Informacja stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący obrad – czy są pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Przewodniczący obrad pan Antoni Śliwiński- poinformował o pismach jakie wpłynęły a  

mianowicie jest to pismo   z Terenowego oddziału PIS pismo które jest sprzeciwem w sprawie 

rzekomej likwidacji przychodni w Trzcińsku-Zdroju. Kolejne pismo jest z RIO w sprawie 

wydania opinii w sprawie kwoty długu Gminy Trzcińsko-Zdrój. Kolejne pismo to wniosek o 

zatwierdzenie taryfy na zaopatrzenie w wodę i nadmieniam że proponowana nowa cena 3. 03 zł 

Kolejne pismo z 1 lutego od Komitetu PIS jest to wniosek w którym proponuje on zdjąć z 

dzisiejszego porządku obrad dwie uchwały  w uzasadnieniu jest wytyk, że nie ma odpowiedzi w 

sprawie wiatraków. Brałem udział w pożegnaniu i powitaniu nowego Roku 3 stycznia brałem 

udział w spotkaniu wiatraków w urzędzie. 19 stycznia spotkanie świąteczne w Góralicach 

Rosnowie i spotkaniu z okazji Dnia Babci i Dnia Dziadka. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeprowadzonych kontroli. 
 

Informację przedstawiła Pani Anna Chyjek- przewodnicząca komisji rewizyjnej i stanowi 

załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący obrad- kto chciałby zgłosić interpelacje lub zapytania? 

 
Radny pan  Marek Rutka- mamy tu taka informację ile wydaliśmy na świetlice i na oświetlenie 

na wsiach  chcielibyśmy by takie zestawienie zostało przygotowane dla miasta Trzcińska. 

Jeszcze jedna uwaga jest w Piasecznie jest świetlica i tam jest opał zero złotych  i to się zgłasza 

ale jest opłata za kominiarza czy to nie jest pomyłka. A jeśli tak czy takich pomyłek nie ma 

więcej. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- przygotujemy takie dokumenty ile wydaliśmy na TCK i ile 

na oświetlenie w Trzcińsku. 

 

 Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

 

 

Do punktu VI.1. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady 

Miejskiej w sprawie ustalenia czynszu dzierżawnego za grunty 

wykorzystywane na cele rolniczo-warzywnicze należące do zasobów Gminy 

Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XX/235/2013) 

 
Projekt uchwały omówił przewodniczący obrad pierwsze cztery uchwały to tylko uchylenie 

uchwał, które należy zrobić ponieważ ustalanie tych opłat nie lży już w kompetencjach Rady. 

Obecnie od 2010r. stawki te ustala Burmistrz, są to uchwały martwe to zaleceniem wojewody 

było by te uchwały uchylić. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji co do czterech tych uchwał. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 235/2013 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.2. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady 

Miejskiej w sprawie ustalenia stawki czynszu za lokale użytkowe oraz garaże 

należące do zasobów komunalnych Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr 

XX/236/2013) 
 

Przewodniczący obrad- opinia komisji była pozytywna, otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 236/2013 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.3. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady 

Miejskiej w sprawie ustalenia stawki czynszu dzierżawnego za pomieszczenia 

gospodarcze należące do Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk nr XX/237/2013) 
 

Przewodniczący obrad- opinia komisji była pozytywna, otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XX/ 237/2013 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.4. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady 

Miejskiej w sprawie ustalania czynszu dzierżawnego za grunty należące do 

zasobów Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XX/238/2013) 
 

Przewodniczący obrad- opinia komisji była pozytywna, otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XX/ 238/2013 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przedłużenie umowy dzierżawy na część działki nr 28/4 położonej w obrębie 

nr 2 miasto Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XX/239/2013) 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to działki o pow. 

15 m
2
 którą dzierżawi pan Winnik pod swój garaż. 

 

Przewodniczący obrad – proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna 

opinia komisji jednogłośnie. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XX/ 239/2013 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VI.6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Trzcińsko-Zdrój”. (druk nr 

XX/240/2013) 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott-jest to uchwała, która była 

podejmowana na poprzedniej sesji niestety Nadzór Wojewody  stoi na stanowisku że nie można 

przepisywać zapisów z ustaw i musimy to wykreślić, po konsultacjach z Nadzorem 

przedstawiamy jeszcze raz tą uchwałę. 
 

Przewodniczący obrad – proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna 

opinia komisji jednogłośnie. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XX/ 240/2013 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
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 Do punktu VI.7. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie 

Czarnołęka, Drzesz, Góralice, Rosnowo, Rosnówko i Strzeszów w gminie 

Trzcińsko-Zdrój dla terenów lokalizacji elektrowni wiatrowych wraz z 

infrastrukturą towarzyszącą. (druk nr XX/241/2013) 
Projekt uchwały przedstawił pan Piotr Bugajski kierownik referatu w Urzędzie Miejskim-  

jest to uchwała która jest konsekwencja uchwały jaka państwo podjęliście wcześniej  na tych 

obszarach planowana jest lokalizacja do 12 wież elektrowni wiatrowych są to dwa tereny 

opracowania planu. 

 

Przewodniczący obrad – proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna 

opinia komisji jednogłośnie. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Robert Kowalski-  chciałbym by pan projektant to szczegółowo omówił jakie to 

będą odległości. 

 

Pan Leszek Jastrzębski autor projektu – jest to odległość tak jak są w planie ustalone to około 

półtora kilometra a są w nieco mniejszych odległościach pojedyncze zagrody od strony 

północnej. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

/Uchwała Nr XX/ 241/2013 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.8. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia oddziału 

przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Trzcińsku-Zdroju im. Stefana 

Żeromskiego. (druk nr XX/242/2013) 
Projekt uchwały omówił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to utworzenia 

oddziału przedszkolnego w Szkole w Trzcińsku a jest to w celu polepszenia warunków w 

przedszkolu i zapewnienia opieki dla większej ilości dzieci. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
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Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XX/ 242/2013 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu 

Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2013 oraz zmian w  uchwale nr XIX/233/2012 

Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 21 grudnia 2012 roku w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2013. (druk nr 

XX/243/2013) 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- uchwała wynika 

z tego, że część dochodów z inwestycji została przeniesiona na rok 2012 a inne na 2013r. 

podpisano aneks na dofinansowanie do kanalizacji w Strzeszowie, co spowodowało przeniesienie 

część dochodów na 2013 r i na 2014r. wydatki są wyższe. Oraz jest dotacja celowa dla Zakładu 

Komunalnego oni w tym roku nie wypracują nadwyżki i będzie konieczne dotowanie do zadań 

inwestycyjnych by nie obciążać ludzi podwyższoną stawką za ścieki i wodę. Przychody i 

rozchody są w załączniku nr 3.  

 

Przewodniczący obrad – proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna 

opinia komisji jednogłośnie. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 243/2013 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2013-2021. (druk nr 

XX/244/2013) 
 

Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- jest to 

konsekwencja zmian w budżecie w związku ze zmiana przychodów i rozchodów i należy 

dokonać zmian w budżecie. Do wielkości po zmianach poprzedniej uchwały. 
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Przewodniczący obrad – proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna 

opinia komisji jednogłośnie. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 244/2013 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 

Przewodniczący obrad- odpowiedzi na interpelacje zostały udzielone na piśmie. 

 

Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
Radny pan Robert Kowalski- składam wniosek o zorganizowanie spotkania z 

przedstawicielami związku  by wyjaśnili jakie są koszty pracy związku oraz na jakiej podstawie 

została wyliczona stawka opłat za śmieci. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott-  takie spotkanie odbędzie się 6 lutego w TCK. 

 

Radna pani Alicja Kałużniak- w imieniu mieszkańców Rosnowo proszę o wystosowanie pisma 

do Agencji  Nieruchomości Rolnych w sprawie melioracji w miejscowości Rosnowo.  

 
Radny pan Marek Rutka- chciałbym wiedzieć jaka pan Burmistrz Kitlas podjął decyzję o tym, 

czy przychodnia zostanie przeznaczona na sprzedaż czy będą mogły dalej dzierżawić ta 

nieruchomość. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  dwa dni temu wpłynęło pismo od pań z Przychodni i ja 

podejmie decyzję o czym one zostaną powiadomione i oczywiście radni również zostaną 

powiadomieni. 

 

Kierownik referatu pan Piotr Bugajski- proszę sołtysów o zejście po sesji do pani Zofii Bożek 

w celu odebrania deklaracji na podatek śmieciowy. 

 

Dyrektor z SP w Stołecznej pani  Wanda Angowska- chciałam bardzo serdecznie podziękować 

Sołtysowi i radzie Sołeckiej za zakup siatki ogrodzeniowej dla Szkoły Podstawowej w 

Stołecznej. 
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Przewodniczący obrad- w tym tygodniu spodziewamy się dostawy tabletów do Urzędu po 

skonfigurowaniu ich przewodzimy szkolenie dla radnych, o którym poinformuje telefonicznie. 

Otrzymaliście państwo druki oświadczeń, które należy złożyć do końca kwietnia. Prosimy o 

bardzo wnikliwe i dokładne wypełnienie ich.  

 

Radny pan Marek Rutka- w kwestii organizacyjnej  to może pani Bożek przyjdzie na górę a nie 

my na dół bo jest więcej sołtysów. 

 

Kierownik referatu pan Piotr Bugajski- chodzi o to, że są to dokumenty. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- proszę powiedzieć paniom by przyniosły dokumenty do 

sali na górę. 

 

Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
 

O godzinie 13 
58

– Przewodniczący obrad zamknął XX sesję Rady Miejskiej. Dziękując 

wszystkim za przybycie.  
 

 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 

 
 


